

MINUTES OF PROCEEDINGS

TUESDAY, January 28, 1969.  
(31)

The Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs met at 2:40 p.m. this day, the Chairman, Mr. Clermont, presiding.

*Members present:* Messrs. Clermont, Danson, Downey, Énard, Gauthier, Gillespie, Gray, Harkness, Lambert (*Edmonton West*), Noël, Roberts, Saltsman, Trudel—(13).

*In attendance: From the Department of Finance:* Messrs. Alan Hockin, Assistant Deputy Minister; S. J. Handfield-Jones, Director of International Finance; Bruce D. Lister and Rost van Tanigen, both of the International Finance Division. *From the Library of Parliament:* Mr. E. Brower.

The Committee resumed consideration of Bill C-138, An Act to amend the Bretton Woods Agreements Act and the Currency, Mint and Exchange Fund Act.

Mr. Handfield-Jones gave a general explanation of each clause of the bill, and he and Mr. Hockin were questioned.

At 5:00 p.m. the Committee adjourned until 11:00 a.m., Thursday, January 31, 1969.

PROCÈS-VERBAUX

Le MARDI 28 janvier 1969  
(31)

Le Comité permanent des finances, du commerce et des affaires économiques se réunit à deux heures quarante cet après-midi, sous la présidence de M. Clermont, président.

*Présents:* MM. Clermont, Danson, Downey, Énard, Gauthier, Gillespie, Gray, Harkness, Lambert (*Edmonton-Ouest*), Noël, Roberts, Saltsman, Trudel—(13).

*De même que: représentant le ministère des Finances:* MM. Alan Hockin, sous-ministre adjoint; S. J. Handfield-Jones, directeur des finances internationales; Bruce D. Lister et Rost van Tanigen, de la Division des finances internationales. *De la librairie du Parlement:* M. E. Brower.

Le Comité reprend l'étude du projet de loi C-138, Loi modifiant la Loi concernant les accords de Bretton Woods et la Loi sur la monnaie, l'Hôtel des monnaies et le Fonds des changes.

M. Handfield-Jones donne une explication générale de chaque article du projet de loi. Le Comité interroge M. Handfield-Jones et M. Hockin.

Le Comité s'ajourne à cinq heures jusqu'à jeudi matin le 31 janvier 1969 à onze heures.

*La secrétaire du Comité,*

Dorothy F. Ballantine,

*Clerk of the Committee.*